
Шефик Џаферовић 

Питање постављено предсједавајућем Савјета министара БиХ: „Да ли је Савјет 

министара предузимао било шта у вези с активностима Владе Републике Српске у 

изградњи хидроелектрана на ријеци Дрини, по већ закљученим уговорима са неким 

фирмама?” 
 


